Your Child Has Dental Coverage!

CALIFORNIA

If your child has health coverage through Medi-Cal or a Covered California health plan, he or she also has dental coverage and can go to the dentist for regular checkups and care.



Services Covered for Children (Covered California and Medi-Cal)

- Exams
- Cleanings
- X-rays
- - Sealants
- Fillings
 - Fluoride treatments

- Tooth extractions
- Root canals
- Emergency services
- · Relief of pain and infection
- Medically necessary orthodontics

Covered California

When you signed your child up for a Covered California health plan, he or she was automatically enrolled in dental coverage. Contact your health plan to find a dentist or if you have questions about your dental care. For more information, visit www. coveredca.com or call (800) 300-1506.

Medi-Cal

The Medi-Cal Benefits Identification Card you received in the mail is also your child's dental coverage card. To find a dentist that accepts Medi-Cal, call (800) 322-6384, Monday through Friday, 8:00 a.m. to 5:00 p.m., or look online at www.dentical.ca.gov. Click on "Find a Medi-Cal Dentist."

Parents, Single Adults, and Pregnant Women

You may also be eligible for many dental benefits in Medi-Cal or Covered California. For information on Covered California, visit www.coveredca.com/ individuals-and-families/getting-covered/dental-coverage. For information on Medi-Cal, visit www.denti-cal.ca.gov or call (800) 322-6384.



Children should start receiving preventive dental services as soon as their first tooth appears or by the time they turn 1.





www.childrenspartnership.org **y** @kidspartnership **f** fb.com/kidspartnership www.advancingjustice-la.org

你的子女有牙科保險!

加州

如果您的子女是通過加州醫療補助 (Medi-Cal) [白卡]或加州全保(Covered California) 得到健保,他/她也有牙科保險,並可以與牙 醫安排定期檢查和照護。



孩童可享有的服務 (Covered California-加州全保及Medi-Cal-加州醫療補助)

- X光
- 補牙
- 氟化物治療
- 密封膠

- 拔牙
- 根管治療
- 急診服務
- 疼痛及感染的緩解
- 因影響健康而必須進行的 畸齒矯正

加州全保

當你讓子女加入加州全保之健保計劃時, 他/她將同時自動加入牙科保險計劃。 如 欲選定一位牙醫或你對牙科護理有任何疑 問,請接洽你所屬之醫療健保計劃。 如 需更多詳情,請瀏覽www.coveredca. com 或致電 (800) 300-1506。

加州醫療補助(白卡)

你收到的郵件內的加州醫療福利識別卡也 是你的子女的牙科保險卡。 如需選定接 受加州醫療補助(Medi-Cal)的牙醫,請於 週一至週五早上8時至下午5時致電(800) 322-6384, 或瀏覽網站www.denti-cal. CO.gov。 點擊「尋找一位加州醫療補助 的牙醫」。

父母、單身成年人及孕婦

你或許也合資格獲取加州醫療補助或加州全保內多項牙科福利。 有關加 州全保詳情,請瀏覽www.coveredca.com/individuals-and-families/ getting-covered/dental-coverage。有關加州醫療補牙科計劃情,請 瀏覽www.denti-cal.ca.gov 或致電 (800) 322-6384。



孩童應於第一顆乳齒冒 出或滿一週歲時開始使 用預防性之牙科服務。





www.childrenspartnership.org **y** @kidspartnership **f** b.com/kidspartnership www.advancingjustice-la.org

🏏 @AAAJ_LA 🚮 fb.com/AdvancingJusticeLA